
 
 
Hej. 
 
 
 
Bifogar i det här mejlet bilderna tagna på Norberg Travklubbens rundbanan den 
13/9-2024. 
 
Jag gjorde bedömning av banunderlaget på begäran från travklubbens aktiva 
medlemmar/travtränare (haft kontakt med Bengt-Erik Olsson) som tidigare varit i 
kontakt med Svensk Travsport som i sin tur hänvisade han med ftpgan om 
bedömning till Romme Travbanans Banveterinär. 
 
Förhistorik: Norberg Travklubbens rundbanan täcktes med grövre grus i juni-juli 
2024, därefter försökte styrelsen att åtgärda det med att finare grus lagts på i 
tunnare lager än det skulle behövas för att undvika att det grövre gruset kommer 
upp vid harvning. Det finare gruset lagts på ffa över banans 3 innersta spåren och 
inte över hela banans bred, så ser det ut också idag. Vid arbetet med underlaget 
blandades det grövre och det finare materialet. 
 
Min bedömning: banan för dagen har oenhetlig tung, lös underlag (ser lösare ut i 
kurvorna), de större grus stenarna som kommit upp i topplager och utgör även 
stänkrisk som kan orsaka ögonskador både för kuskar och hästar. 
 
Därmed enligt min bedömning i det skicket banan är idag är den inte lämplig för 
körning i högre tempon/tävlingsfarten då den kan orsaka skador på hästarnas 
rörelseapparat och även pga stänkrisken kan skada hästarnas ögon. 
 
 
Med Vänliga Hälsningar 
Elina Rodionovskaya 
Banveterinär som arbetar på Romme Travbanan. 


